
002622

Net Broken

Picture Description1)

A low-angle shot of a colorful object against a vibrant blue sky, showcasing dark cords.

Analysis1)

An abstract, low-angle shot featuring a vibrant blue sky as the backdrop. In the foreground, orange
rectangular shapes frame the view on either side, suggesting a man-made structure. Dark, thin ropes or
netting are suspended against the sky, creating a web-like pattern. The interplay of color and geometric
forms gives the photograph a stark, modern feel.
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002622 - Net Broken

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 08/2014 08/2014 11/2014

Width Height Bits/Color

Original Size 7360 px 4912 px 16

Ratio ca. 1.50 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Kaputtes Netz

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot of a colorful object against a vibrant blue sky, showcasing dark cords.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel von einem farbenfrohen Objekt vor einem lebendigen blauen Himmel, die dunkle Schnüre zeigt.
    
    
      An abstract, low-angle shot featuring a vibrant blue sky as the backdrop. In the foreground, orange rectangular shapes frame the view on either side, suggesting a man-made structure. Dark, thin ropes or netting are suspended against the sky, creating a web-like pattern. The interplay of color and geometric forms gives the photograph a stark, modern feel.
    
    
      Eine abstrakte Aufnahme aus niedrigem Winkel mit einem leuchtend blauen Himmel als Hintergrund. Im Vordergrund rahmen orangefarbene Rechteckformen die Ansicht auf beiden Seiten ein und deuten auf eine von Menschenhand geschaffene Struktur hin. Dunkle, dünne Seile oder Netze sind vor dem Himmel aufgehängt und bilden ein netzartiges Muster. Das Zusammenspiel von Farbe und geometrischen Formen verleiht der Fotografie ein klares, modernes Gefühl.
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